
通過食品容器等級8項塑化劑 檢驗合格
通過SGS檢測不含甲醛
通過SGS檢測不含鉛

Tested accordance to Food Safety Testing Regulation for 8 types of Plasticizer  
with results complied to standard
Tested accordance to SGS Testing and formaldehyde content complied to 
standard

Tested accordance to SGS Testing and lead content complied to standard

環 保 木 材    第 一 選 擇



耐紫外線性試驗 Weather test UV：外觀/無龜裂及粉化現象
                                                                     No crack and chalking on exterior of product 

甲醛 Emission of formaldehyde (Mg/L)：未檢出 N.D.
鉛含量 Lead test (mg/kg)：未檢出 N.D.

八項塑化劑含量 8 types of Plasticizer(%)：未檢出N.D.

鹽霧測試 Salt spray test：無異狀 Surface no influence

耐酸性 Acid resistance test(5W/V%硫酸溶液)：無異狀 Surface no influence
耐鹼性 Alkali resistance test(5W/V%碳酸鈉溶液)：無異狀 Surface no influence
防焰測試 Flame retardant  test：防焰等級 Flame Rated

以 上 檢 測 數 據 如 有 異 動 ， 恕 不 另 行 通 知 ， 請 依 最 新 資 訊 為 準 !
All update to the above test data will not be notified, the latest test data shall prevail!

SGS 塑 木 檢 測 數 據 TESTING DATA

1.本手冊所提供之設計參考圖，僅供參考使用，有任何設計、工法需法，歡迎與本公司業務人員聯繫。
2.沂可木為科技複合性材料，尺寸公差為２％。
3.沂可木系列產品因保留較高木分子，因此容許與實木相近之紋理色差。
4.請愼防非沂可木產品中因重金屬、塑化劑超標，而對您的健康及環境造成傷害。
5.沂可木免責條款說明：
(1)安裝與使用區域的溫度應低於65度。(2)人為損壞現象，如刮痕、烘烤、塗污...等。
(3)自然災害，如冰雹、暴風、雷擊..等。(4)因運輸過程、裝缷不當或現場儲放於高低不均處造成損害。
(5)因安裝工法不當造成損害。

1.The  information and drawings provided in this manual are for reference only! If you have any queries on design , construction and installation, you are 
welcome to contact our company and business unit.
2. E-Core Wood is wood plastic composite and dimensional tolerance is 2%.
3. E-Core Wood consists of high wood powder with molecular polymerization, thus similar to natural wood with texture and colour differences.
4. Please beware of non E-Core Wood products which contain excessive heavy metals and Plasticizer contents, which are harmful to your health and the 
environment.
5. Disclaimer :

(1) Used and Installed in region where temperature should be less than 65 degrees Celsius
(2) Damages caused by human negligence such as scratches, fire, stain …….. etc
(3) Natural disasters such as ice hail, storm, thunder & lightning etc.
(4) Damages caused by improper handling during transportation and onsite storage on uneven ground
(5) Damages caused by improper installation or failure to follow the installation instructions supplied with the Products



　　沂可木 E-Core Wood環保木材是利用高科技複合技術，將PVC塑膠分子與木分子的

完美結合，不斷提升產品的穩定性，更堅持沂可木對環境的友善態度。

　　沂可木E-Core Wood國際品牌在全球己得到廣泛讚賞與肯定，讓人們體驗系列產品

所創造清新自然的生活空間！它能有效去除純天然木材自然缺陷，並具有防水、防焰、

耐腐蝕、抗酸鹼、不龜裂、不變形的特點，無需維修、保養且便於清洗，可再生循環利

用、彎曲強度極佳，表面己作特殊技術處理。尤其是在潮濕環境的應用，更是其他木製

產品所不能相比。

　　沂可木 E-Core Wood對木材再循環利用，極大提高木材綜合利用率；它無污染、

可重複再利用；生產過程無廢氣、廢水排放，無噪音；產品無毒性揮發，是室內外裝飾

的最佳選擇。

     E-Core Wood is an environmental friendly material which uses high-tech production technology, 
enhances with stability of products and emphasizes on continuous environmental protection. 
E-Core Wood effectively remove the natural defects of natural wood and is waterproof, flame retardant 
proof, corrosion resistance, acid resistance, non crack, non deformation characteristics and easy to 
maintenance, easy to clean, recyclable and renewable, excellent in bending strength and the surfaces 
are treated with special coating technology. Other wood products are not comparable to it especially in 
a damp and moist environment.
E-Core Wood is recyclable, greatly improve the comprehensive utilization of timber; It is non-polluting, 
repeated re-use, the production processes do not emit polluted gas or discharge wastewater, low in noise 
pollution and is a non-toxic products. E-Core Wood is used in a wide range of application such as sun 
shade/ grill / floor platform / interior ceiling and handrails….. A best choice for interior  and outdoor.

 循環再利用，努力降低全球伐木量，堅持做環保

 多元的產品種類；專業的設計元素

 仿木再進階，獨特的木質美感及觸感

 優越的耐候性，不變質、不開裂、不脆化

 防水、防焰、具防燃特性

 無毒、無鉛、無甲醛

 可釘、可刨、可鋸....安裝簡易，降低施工成本

 可上漆維護(有別於其它塑木)

 Recyclable, environmental friendly in the global efforts to reduce the amount of logging　
 Diversified product ranges; Professional and specialty design
 Unique resemble to the appearance, aesthetics, colour and texture of natural wood
 Superior weatherability, do not deteriorate, crack or brittle
 Waterproof, flameproof with flame retardant properties
 Non-toxic, lead free, formaldehyde free 
 Can be nailed, planed,sawed…Easy to install and reduce installation costs
 Can do maintenance by painting (different from other wood plastic composite)



有效吸收紫外線、輻射熱、減少陽光反射的不適感。面板之間的縫隙
構築了良好的排水及透氣功能。
適用範圍：戶外平台、陽台地板、浴室地板、木棧道...等

Effectively absorb ultraviolet light, radiant heat and reflect sunlight 
reducing discomfort. Gaps between decking provide good 
drainage and ventilation functions.
Application : outdoor terrace and platform, balcony decking, 
bathroom floors, plank and ... etc

施工注意事項：1.角材間距≦35cm。2.斷面銜接處,須密拼(不留縫)。

Construction Notes：
1.when installing joist/keel, the spacing or span shoulde be 35cm。
2.When docking the end of one decking to the beginning of the next decking, the 
ends converge should be closely fitted (with no gap)。 

尺寸：寬140ｘ厚28mmｘ長244cm
每坪使用量約10支(每箱5支)
雙面使用

尺寸：寬90ｘ厚25mmｘ長366cm
每坪使用量約10支(每箱8支)
雙面使用

遮陽木條 
尺寸：寬47ｘ厚25mmｘ長300/360cm
(每箱20支)
常備色：桃木色/深柚色 /風化灰

TH-14025D 
尺寸：寬140ｘ厚25mmｘ長244cm
每坪使用量約10支(每箱5支)
限立體面朝上

TH-9025 TH-14028 

地板常備色

緬柚色CL-61 風化灰CL-63 淺胡桃CL-66

尺寸：寬120ｘ厚25mmｘ長300cm
(每箱6支)
常備色：桃木色/深柚色 

內外牆裝飾條板  

熱銷款

熱銷款

提升空間美化的視覺享受，同時滿足開窗、通風及減
低風壓增加遮陽節能之效果。
適用範圍：建築格柵外牆、戶外圍牆、室內格柵、
造型天花、百葉拉門...等

Seek enhancement in beautifying architectural space 
and visual effect, allow for window opening, 
ventilation, sufficient level of sun lighting and shade 
reduces the wind pressure and provides shade energy 
saving effect
Application : building facades grille, outdoor walls, 
indoor grille, ceilings, sliding blinds door ... etc.

遮 陽 格 柵 系 列戶 外 地 板 系 列

地
板
專
用
配
件

塑木角材
WE5027 50*27mm
WE5040 50*40mm

訂製品-自攻螺釘
(適用於C型鋼/鋁製角材)

專用扣件 訂製品-不鏽鋼螺釘
(適用於實木角材/塑木角材)

L型收邊條 鋁木收邊條鋁木收邊條
YFI-01 45*35mm L-5009 50*59mmI-5009 50*9mm

DBO07J
D1-0002B D1-0004B

地板邊蓋
XTI-14 60*15mm

QW12025

YPI-01



尺寸：寬100ｘ厚50mmｘ300cm 
(每箱10支)
常備色：深柚色 

長城板  
尺寸：寬159ｘ厚10mmｘ長275cm
每坪使用量約8支(有效寬度151mm)
(每箱12支)
常備色：桃木色/黑胡桃/雪松色/楓木色
                鐵木灰/深柚色 

新寬長城板 
尺寸：寬207ｘ厚16mmｘ長275cm
每坪使用量約6支(有效寬度198mm)
(每箱12支)
常備色：黑胡桃/鐵木灰/深柚色 

新寬#80內外牆板 

尺寸：寬102.5ｘ厚13.5mmｘ長275cm
每坪使用量約13支(有效寬度95mm)
(每箱24支)
常備色：桃木色/鐵木灰/深柚色 

內外牆裝飾條板  

尺寸：寬50ｘ高90mmｘ長360cm
(每箱8支)
常備色：桃木色/深柚色/雪松白 

尺寸：寬40ｘ高45mmｘ長360cm
(每箱18支)
常備色：桃木色/深柚色

尺寸：寬40ｘ高20mmｘ長360cm
(每箱36支)
常備色：桃木色/深柚色

卡扣天花系列 

 T4020

熱銷款

細緻紋路與色澤質感交叉運用，設計與材料之間的契合成就空間的無限可能。可以溫暖可以時尚的
環境氛圍讓人駐足。
適用範圍：居家、牆面、屋簷、天花裝飾、浴室、泳池SPA空間、體育館、音樂廳、商業空間等...

Delicate texture and cross colour intersection and material usages for building space architectural 
could achieve unlimited design possibilities. Provide warm and stylish ambience for comfort living.
Application : residence, wall panel, roof panel, ceiling decoration, bathroom, swimming pool SPA 
area, stadiums, concert halls, commercial space and ... etc

飾 板 天 花 系 列

卡扣天花系列配件
“市場通用之規格”

本產品因保留較高木分子,本色板僅供參考!

Product consists of high wood powder 
with molecular polymerization, colour 
swatch available for reference only!

 QBO-19

QBI-05

 QBI-14A

QBI-30

 T5090

 T4045

熱銷款

卡U支撐架
TS01 300cm(用於T4045/
                                 T4020)

TS02 300cn(用於T5090)
暗支撐架(蜈蚣腳)

Dark teak 

雪松白 CL-20

深柚色 CL-25

桃木色 CL-07

黑胡桃CL-09

鐵木灰CL-24

淺胡桃 CL-26

(室內色Interior colour)

White cedar 

Light walnut  

Mahogany

Ironwood gray

Black walnut



▓  獨有的木質美感與觸感，讓空間創意無限

▓  耐侯性佳、吸收紫外線和輻射線,降低陽光反射的不適感

▓  無毒、無鉛、無甲醛

▓  不變質、不開裂、不脆化、不粉化

▓  防水、防焰、阻燃效果佳

戶 外 地 板 系 列







OUTDOOR DECKING
◆  Unique resemble to the appearance and aesthetics of natural wood, with unlimited 

creative application

◆  Weather resistance, UV absorption, radiate and reflect sunlight to reduce discomfort

◆  Non-toxic, lead free, formaldehyde free

◆  Do not deteriorate, crack, brittle, chalk

◆  Water resistance, flameproof with flame retardant properties 



遮 陽 格 柵 系 列

▓  獨有的木質美感，延伸建築體每個角度的無限視覺

▓  耐侯性佳、抗老化、延緩紫外線的破壞

▓  不變質、不開裂、不脆化、不粉化

▓  防水、防焰、阻燃效果佳



SUN SHADING
◆  Unique resemble to the appearance of natural wood , each design 
create unlimited visual effect

◆  Good weather resistance, anti-aging, prolong UV deterioration

◆  Do not deteriorate, crack, brittle, chalk

◆  Waterproof, flameproof with fire retardant properties



▓  細緻紋路與色澤感的交叉運用，展現木質生命力

▓  樣式多元，展現創意無限

▓  耐侯特性佳,無毒、無鉛、無甲醛

▓  不變質、不開裂、不脆化、不粉化

▓  防水、防焰、阻燃效果佳

▓  簡易施工，降低安裝成本

飾 板 天 花 系 列



◆  Texture and colour combination showcase the vitality of wood 

◆  Flexible design which allow creative unlimited possibilities

◆  Weather resistance, non-toxic, lead free, formaldehyde free

◆  Do not deteriorate, crack, brittle, chalk

◆  Waterproof, flameproof with fire retardant properties

◆  Simple construction and reduce installation costs

TRIMMING  CEILING



▓  中空多腔式結構，降低熱傳導率減少能源傳散損失

▓  隔熱、保溫達到節能效果

▓  耐侯性佳,無毒、無鉛、無甲醛

▓  不變質、不開裂、不脆化、不粉化

▓  防水、防焰、阻燃效果佳

外 牆 飾 板 系 列



◆  Hollow cavity profiles reduce the thermal conductivity which in 

turn greatly reduce the energy transmission losses

◆  Insulation and heat preservation enable energy saving

◆  Weather resistance, non-toxic, lead free, formaldehyde free

◆  Do not deteriorate, crack, brittle, chalk

◆  Waterproof, flameproof with fire retardant properties

 EXTERIOR CLADDING



       E-Core Wood  & AluCo-Wood 
is an environmental friendly material 
which uses high-tech production technology, 
enhances with stability of  products and emphasizes on continuous 
Environmental Protection. 

杉 澤 國 際 有 限 公 司
WOODEASY International Co.,LTD

42841  台中市大雅區中山八路97巷2號

+886-4-2567-7397 

+886-4-2560-0174

alucowood@gmail.com

@bca0735e

搜尋”杉澤國際有限公司WOODEASY”

http://www.woodeasy.com.tw
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